
Schůze Výboru základní odborové organizace FLÚ 

7. 6. 2021 10:00–12:00 

 

Přítomní 

 členové výboru: Teresa R. Baron, Jan Frei, Juraj Hvorecký, Robert Novotný, Pavel 
Nývlt, Martin Profant, Darja Zoubková. 

 řadoví členové: Brice Bantegnie, Julie Černá, Dagmar Matušková. 

Za zapisovatele schůze byl určen Pavel Nývlt. 

Výbor schválil program schůze. Výbor vzal na vědomí, že nejsou připomínky k zápisu 
z minulé schůze Výboru. 

Juraj Hvorecký referoval, že od bývalého předsedy Výboru převzal trezor a e-mailový účet 
zoo@flu.cas.cz, a o krocích podniknutých k převodu správy bankovního účtu. 

Juraj Hvorecký informoval o přijetí nového člena odborové organizace, jímž je Ľubomír 
Dunaj. 

Juraj Hvorecký vyzval členy Výboru, aby si vzali na starost některé agendy. V reakci na to: 

Darja Zoubková převezme kontrolu náležitého odvádění příspěvků nových členů. 

Robert Novotný převezme agendu spojenou s náborem nových členů. 

Teresa R. Baron provede revizi webových stránek a převezme zasílání aktualit 
Vladimíru Havlíkovi (v této souvislosti Juraj Hvorecký informoval o plánu Vladimíra 
Havlíka alespoň symbolicky odměňovat za práci, kterou na webu odborů odvádí). 

Martin Profant převezme správu nástěnky. 

Výbor prodiskutoval pro a proti úprav režimu stravenek na základě materiálu sestaveného 
Darjou Zoubkovou i reakcí členů. Výbor se usnesl revokovat usnesení v této věci z 25. 3. 
2021 (7 hlasů pro, 0 proti, 0 se zdrželo). Dalšími kroky bude rozeslání informací o možných 
změnách režimu stravenek všem členům a jednání s vedením a hospodářskou správou. Výbor 
pověřil těmito kroky Juraje Hvoreckého a Darju Zoubkovou. Výbor preferuje, aby se každý 
zaměstnanec, jejž se to týká, mohl rozhodnout, zda bude pobírat stravenky, nebo stravenkový 
paušál. 

Výbor schválil vedením ústavu předložený návrh Příkazu ředitele o čerpání dovolené (7 
hlasů pro, 0 proti, 0 se zdrželo). 

V této souvislosti Darja Zoubková upozornila, že v informacích pro nově nastoupivší 
zaměstnance chybí informace o povinnosti vybrat si dovolenou v příslušném kalendářním 
roce. Juraj Hvorecký zařídí doplnění této informace. 

Výbor prodiskutoval plánování podzimního výletu a možné inovace týkající se průběhu, 
možných cílů i financování. Bylo rozhodnuto obrátit se v brzké době na všechny členy 
s dotazem, mají-li zájem o účast na výletu. Koncept dotazu připraví Juraj Hvorecký. 

mailto:zoo@flu.cas.cz


Výbor prodiskutoval otázku bonusových šeků za rok 2020, které členům dosud nemohly být 
rozdány. 

V rámci diskuse nad materiály od předchozího Výboru Pavel Nývlt vytkl otázku řetězení 
smluv na dobu určitou a navrhl, aby byl základem pro další diskuse text připravený 
v listopadu 2020. Robert Novotný a Martin Profant upozorňovali na problémy spjaté se 
snahou přesně definovat kategorie zaměstnanců, jimž by smlouvy na dobu určitou nesměly 
být řetězeny nad zákonný rámec, a preferují, aby odbory moderovaly diskuse mezi vedoucími 
a zaměstnanci, kteří budou přesvědčeni, že jejich vedoucí řetězení smluv nadužívá. Juraj 
Hvorecký vyzval členy Výboru, aby se připravili na projednání této problematiky na příštím 
zasedání Výboru. 

Výbor prodiskutoval slabiny dohody o práci z domova, kterou zaměstnanci v uplynulých 
týdnech podepsali, zejména body týkající se neproplácení zvýšených nákladů, kontrol 
pracovního prostředí a používání pracovního vybavení (notebooky apod.) jinými členy 
domácnosti. Výbor bude o této věci jednat s vedením ústavu. 

Další schůze Výboru byla naplánována na poslední srpnový nebo první zářijový týden; 
přesný termín bude upřesněn. 

 

Dodatek: Hlasování per rollam 8.-11. 6. 2021 

Výbor se usnesl pověřit Juraje Hvoreckého podpisem upraveného textu Kolektivní smlouvy 
v podobě navržené vedením ústavu: 7 pro, 0 proti, 0 se zdrželo. 


